

日本人注重衛生，對於被鋪的清潔和打理，從不掉以輕心。每有陽光普照的日子，都會把床單被鋪放到屋外曬晾，去除濕氣異味之餘，太陽的高溫更有助消除細菌塵蟎，保持乾爽衛生。



Japanese are meticulous in keeping a clean and germ-free home environment with particular emphasis on maintaining the freshness of beddings and blankets. Rows of bed linens are usually hung up over the balcony on sunny days to benefit from the antiseptic and deodorising effects of sunlight and heat.

一般香港家庭礙於居住環境所限，很難在室外曬晾被鋪。若在公眾地方曬晾，除了有違公德外，被鋪更會沾染灰塵，影響衛生。



Faced with a cramped living environment, it is hard for Hong Kong families to aerate their beddings. Putting your blankets outside not only exposes them to dust and pollutants but is also against public morality.

因此，我們引進了日本製造的Panasonic曬被寶，其功能及設計全面照顧香港家庭的需要，令曬被變得輕鬆容易！

Panasonic has therefore introduced the Futon Dryer. Made in Japan, the futon dryer fully satisfies the needs of Hong Kong families in providing freshly aired beddings in a breeze!



規格 Specifications



FD-F06S1H

電源 Power supply	220 V (50Hz)
功率(約)瓦 Power consumption (approx.) W	440
尺寸(約)(闊 x 深 x 高)厘米 Dimension (approx.) (W x D x H) cm	30.0 x 14.0 x 39.8
重量(約)公斤 Weight (approx.) kg	3.3
電線長度(約)米 Power cord length (approx.) m	1.9
喉管長度(約)厘米 Hose length (approx.) cm	75
定時器 Timer	2小時 Hours
安全功能 Safety functions	電流保險絲、溫度保險絲、過熱保護型熱敏電阻 Current fuse, temperature fuse, over-temperature thermistor



輕巧設計機身
方便擺放
Light and easy to carry



機身小巧
易於收藏
Compact size for easy storage



產品資料
Product Information

 此產品目錄以環保紙及墨印刷
Printed with environmental friendly ink on environmental paper.

本產品目錄只供參考，資料已經過細心核對，如有錯漏，以廠方生產的規格為準。本公司保留更改產品設計及規格之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，信興電器貿易有限公司保留最終決定權。

This catalogue is for reference only. The product information is subject to manufacturer specifications. The design and specifications of the products may be modified without prior notice. In case of any dispute, Shun Hing Electronic Trading Co., Ltd. reserves the right of final decision.

11/2016

 信興集團 SHUN HING GROUP 信興電器貿易有限公司 SHUN HING ELECTRONIC TRADING CO., LTD.

顧客服務熱線 Customer Service Hotline : 2833 0955
www.panasonic.hk

Panasonic
樂聲牌



室內的陽光 曬被話咁易
Dry Your Bedding Indoors with Ease



置於被內
Place under the quilt



FD-F06S1H

曬被寶
Futon Dryer

MADE IN
JAPAN
日本製

